

**عقد تشغيل أموال بنسبة من الأرباح
يتم هذا العقد في يوم: / / 2024م**

بين كل من:

**الطرف الأول: السيد / السيدة []
الجنسية: [] .**

الطرف الثاني: [] ملك الفوركس .

*** الطرف الأول هو صاحب المال (المحفظة)، والطرف الثاني هو المشغل للمال (المحفظة).**

*** لبند الأول: يمتلك الطرف الأول محفظة برقم [] بقيمة 100، حيث يرغب بتشغيلها بنسبة 50% من الأرباح لصالح المشغل و50% لصالح صاحب المال الطرف الأول. يتم التوقيع على العقد وإرساله عبر البريد الإلكتروني أو وسائل التواصل المذكورة في الموقع.**

*** البند الثاني: لا يحق للطرف الأول السحب إلا في نهاية الشهر أو تصفية المحفظة.**

*** البند الثالث: يكون توزيع الأرباح بشكل شهري.**

*** البند الرابع: في حالة رغبة الطرف الأول في زيادة قيمة المحفظة، يتم توقيع العقد مرة أخرى وإرساله عبر البريد الإلكتروني أو وسائل التواصل المذكورة في الموقع.**

*** البند الخامس: في حالة وجود أي اختلاف أو نزاع بخصوص العقد، يكون البنك والقانون هما المختصان بالنظر في هذا النزاع أو الاختلاف.**

*** البند السادس: حُرر هذا العقد من ستة بنود، ويتم إعطاء نسختين منه لكل طرف، حيث تتم توثيق نسخة الطرف الأول من قبل البنك ونسخة الطرف الثاني من قبل الممثل المعتمد.**

للطرف الأول: الاسم/الممثل: التوقيع:

للطرف الثاني: الاسم/الممثل: التوقيع:



".A profit-sharing contract based on a percentage of profits"

"This contract is executed on: / / 2024 AD."

Between the following parties:

First Party: Mr./Ms. []

Nationality: []

Second Party: [FOREX KING].

- * The first party is the capital owner (portfolio owner), and the second party is the capital operator (portfolio manager).**
- * For the first clause: The first party owns portfolio number [] valued at 100, and intends to operate it with a profit-sharing ratio of 50% for the operator and 50% for the capital owner, the first party. The contract will be signed and sent via email or the communication channels mentioned on the website.**
- * he second clause: The first party is not entitled to withdraw except at the end of the month or upon liquidation of the portfolio .**
- * The third clause: Profit distribution shall be on a monthly basis .**



- * The fourth clause: If the first party wishes to increase the value of the portfolio, the contract shall be re-signed and sent via email or the communication channels mentioned on the website.**
- * The fifth clause: In the event of any discrepancy or dispute regarding the contract, the bank and the law shall be the competent authorities to resolve such dispute or discrepancy.**
- * The sixth clause: This contract consists of six clauses, and two copies of it shall be provided to each party, with the first party's copy authenticated by the bank and the second party's copy authenticated by the authorized representative.**

For the first party:

For the second party:

The name/representative:

The name/representative:

The signature:

The signature: